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Nedansiljans Brukshundklubb 
 

Styrelsen för Nedansiljans Brukshundklubb avlämnar härmed följande berättelse för 
verksamhetsåret, omfattande 1 januari – 31 december år 2024. 
Klubben har sitt säte i Rättvik men har upptagningsområde i både Rättviks och Leksands 
kommuner. 
 
Styrelsen har under året bestått av följande personer: 
 
Ordförande 
Marit Erikes 
 
Vice ordförande 
Elisabeth von Knorring 
 
Sekreterare 
Ingrid Höglund 
 
Kassör 
Sören Svensson 
 
Ordinarie ledamot 
Marie Hjort 
Siv Back 
Maria Rydell 
 
Suppleanter 
Helen Dragsten 
Sofie Öst ( avgick sept 2024 ) 
Eva Pers  
 
Ombud för distrikt 
Ordförande Marit Erikes 
Kassör Sören Svensson 
 
Verkställande utskott, VU 
Ordförande Marit Erikes 
Sekreterare Ingrid Höglund 
Kassör Sören Svensson 
 
Firmatecknare 
Marit Erikes 
Sören Svensson 
 
Sammanträden  
Under året har 3 protokollförda medlemsmöten (inkl. årsmöte) samt 12 styrelsemöten hållits. 
 
Medlemmar 
Vid verksamhetsårets slut var medlemsantalet 431  (år 2024 var siffran 414st). 
  
Medlemsavgiften har under år 2024 varit totalt 520 kr varav 400 kr förbundsavgift och 120 kr 
lokalklubbsavgift. 



 

 

 
 
Adress 
Mångsholvägen 6, 795 32 RÄTTVIK 
 
Hemsidan 
Ansvarig: Cassandra Wikgren 
www.nedansiljansbk.se 
Har uppdaterats löpande. 
 
Anläggningskommittén – Köket/ Stuga 
Ansvarig: Helen Dragsten  
Stugan har städats av medlemmar under året, tack till alla som bidragit med sin tid. 
Ann Egnell och Christina Spångmyr har gjort det trivsamt både inne och ute med gröna växter och 
blommor. 
Ett längre snörasskydd har satts upp på taket ovanför entrén. 
Försäljningen av godis och läsk har gått bra under året. Fikat ingår numera i avgiften på 
måndagsträningen. Kiosken har varit öppen på tävlingar och utställning, funktionärerna har 
serverats mat vilket har varit uppskattat. 
Många medlemmar har försett kiosken med gott hembakat fikabröd. Tack till er alla ! 
På DM bruks bjöds deltagarna på korv och fika. 
Under Siljan Open hade NBK ansvaret för kiosken , det blev ett bra tillskott i kassan under den 
helgen. 
Tyvärr har vi haft svårt att få medlemmarna att ställa upp som funktionärer i kiosken på våra 
tävlingar, men ett STORT TACK till er som ställt upp för klubben. 
 
Anläggningskommittén – Plan/mark 
Ansvarig: Styrelsen, kontaktperson Bosse Höglund 
Toaletten har målats. 
 
Ekonomi 
Se häftet ” Balans och Resultaträkning för verksamhetsåret 2023” 
 
HUS – Hundägarutbildningen  
Ansvarig. Lena Törnqvist. 
Under 2024 har klubben varit full av olika aktiviteter/ kurser såsom agility, hund i hand, 
utställningsträning, rallylydnad, nosework, specialsök, lekutveckling, bruks/ lydnad och 
grundpositioner. 
Vi har fått fyra allmänlydnadsinstruktörer som hållit valp och allmänlydnadskurser. Vi har haft en 
coachgrupp inom brukset samt prova på lydnad som ledde vidare till en coachgrupp inom det. 
I maj hade vi ett tvådagars bruksläger, där det var grupper i sök, spår och specialsök, vilket var 
väldigt uppskattat. 
Vi har även genomfört tre uppletandetillfällen samt startat öppen träning för bruks/ lydnad på 
tisdagar som varit öppna för alla medlemmar. 
Vi vill än en gång rikta ett stort tack till våra instruktörer, ingen nämnd och ingen glömd. 
Detta gäller även alla eldsjälar, som hjälper till med ” allt och Inget”. Utan er skulle inte mycket bli 
gjort! 
Kurser mm under året: se bilaga. 
HUS / Lena Törnqvist, Emil Arveström, Marita Nalén. 
 
 
 



 

 

 
RUS – Mental 
Ansvarig: Lena Bergström 
Arbetsgrupp: Maria Hurtig Sparr, Maria Rydell, Anette Sjögren, Maria Berntsson, Eva Pers, Björn 
Olsson, Ingrid Höglund, Elisabeth Sundell, Ellen Björs, Roland Hellberg. 
Sektorn hade sitt första möte 17/4 -24. Detta var ett första intressemöte och sektorn bildades. 
Ingrid tog kontakt med distriktet angående våra planer. Många bra diskussioner och våra planer 
tog fart. 
Vi besökte Gagnef-Floda BK för att få råd och tips samt se deras bana. Sedan planerades för  flera 
arbetsdagar vid klubben och material köptes in. Kontakt togs med kommunen och markägaren. 
Marken för banan har röjts bakom klubbstugan. Alla har hjälpts åt med inköp, snickrat ,sytt, målat 
och sett till att allt material fungerar. 
Figurantutbildning var planerat men gick ej att genomföra pga kort framförhållning. 
Besiktning och utbildning planeras undet 2025. 
Tack för hjälp och stöd från Elisabeth Thorstensson Borlänge BK. 
 
RUS – Utställning 
Ansvarig: Kristina Stenhols 
Det har arrangerats en utställningsträning på klubben med sammanlagt 5 deltagare. 
Träningsutställningar 
I år började vi med något nytt. ”Träningsutsällningar”. De arrangerades som en utställning med 
auktoriserade domare . Inga rosetter delades ut men alla fick en skriven kritik. Vi arrangerade 
även finaltävlingar. Utställningarna var mycket uppskattade. När vi hade dessa på kvällstid så tog 
vi max 30 deltagare så vi skulle hinna med. På helgerna kunde vi ta in fler. Vi hade två kvällar och 
två helgdagar. Sammanlagt fick vi in 121 anmälningar. Domare vi hade var: Carina Östman, Sonny 
Ström, Susanne Swedjebrink samt Ingela Kyrklund. 
Inofficiell utställning. 
I år hade vi den inofficiella utställningen den 26 maj, eftersom den officiella blev i augusti i 
samband med Bruks SM. 
Det blev lite färre anmälningar i år än förra året. Det blev 156 anmälda hundar fördelade på hela 
79 raser! Domare var Rose-Marie Emery, Eva Jönsson och Susanne Swedjebrink. 
Officiell utställning ( Dala-dubbeln) 
På den officiella utställningen 24 augusti så blev det 52 anmälda hundar av 12 brukshundsraser.  
Domare var Nina Karlsdotter. I år höll vi till på Siljansvallen i Leksand samtidigt som Bruks SM 
arrangerades.  
3 hundar exteriörsbeskrevs i samband med utställningen. 
KM utställning 
KM:et hölls i augusti med sammanlagt 28 deltagare. Årets domare var Sara Nordin. Även i år hade 
vi delat upp hundarna i tre grupper, valp 4 mån- 1 år, Vuxen 1 år – 8 år samt veteran 8 år -.  Det 
togs fram en ” BIS” i varje åldersklass där slutligen en av dem ska bli årets klubbmästare. Vem det 
är vet bara Sara som skrev på en lapp och förslöt det i ett kuvert som kommer att öppnas på 
årsmötet. 
VALP          Golden Clipp´s Terrific Fairytale, papillon, äg. Marianne Svensson. 
VUXEN       Lisslindas Odette Odile, labrador retriver, äg. Ewa Lysén Hedvall 
VETERAN   Pei Attention Secret Attraction, Shar pei, äg. Anna Hellström. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Specialsöksektorn 
Ansvarig: Ingen  
Det har varit två kurstillfällen, en markeringskurs och en grundkurs där Inga-Britt Persson var 
kursledare. 
 
Noseworksektorn 
Ansvarig: Marita Nalén 
9/2 Clear round, inomhus i Studiefrämjandets lokaler i Leksand, 15 deltagare. 
24/3, 7/4 Träningsträffar för NBK medlemmar i Insjön, 11 deltagare 
21/ 4 TEM inomhus officiellt, Ovanmyra bystuga, 25 deltagare. 
20/5 Clear round, behållare, Clas Olssons lokaler Insjön, 15 deltagare. 
4/9 Doftprov i Clas Olssons lokaler Insjön, 8 deltagare. 
10/ 9 Prova på NW på klubben. Hundens vecka, 12 deltagare. 
13/ 10 TEM inomhus, officiellt, Ovanmyra bystuga, 25 deltagare. 
12/11 Clear round, behållare, Clas Olssons lokaler Insjön, 15 deltagare. 
9/12  Summit i Utanåkers bystuga, 15 deltagare. 
 
Tjänstehundssektorn 
Ansvarig: Carolin From 
Under året har klubbens ekipage deltagit på avtalsövning under 4 resp 8 dygn. Ekipagen har under 
året deltagit på träningsdagar och KU (kompletterande utbildning). Höst och vår  genomfördes 
funktionskontroll vars syfte är att säkerställa utbildningsnivån på ekipagen, klubbens samtliga då 
krigsplacerade ekipage deltog och blev godkända. 
Klubbens ekipage har deltagit med rekryteringsinsats vid Dala Game Fair och regementets dag 
samt skolbesök på Stiernhööksgymnasiet. 
Klubben har nu endast 1 krigsplacerat ekipage: Mikaela Eriksson- Fagra. 
Övriga ekipage har avrustat eller bytt befattning. 
 
Tävlingssektorn (bruks och lydnad) 
Ansvarig: Linda Jonsson 
Följande tävlingar genomfördes: 
6 juni Elitklass spår DM Domare: Stefan Olars och Roland Hellberg. 
   8 st startande. 
6 juni Elitklass sök DM   Domare: Anders Östling och Cecilia Borgjung.  
   4 st startande. 
7 augusti lydnad startklass. Domare: Stefan Olars.  
   10 st startande varav 3 st 1:a pris, 2 st 2:a pris, 4 st 3:dje pris. 
7 augusti, lydnad klass 3, Domare: Stefan Olars. 
   2 st startande varav 1 st 1:a pris. 
8 augusti, lydnad klass 1. Domare Nice Matsson.  
   5 st startande varav 2 st 1:a pris, 2st 2:a pris. 
28 september Elitklass spår, Domare Roland Hellberg och Elisabeth Jacobson. 
    8 st startande varav 2 st cert.  
 
Agilitysektorn 
Ansvarig: Marie Hjort. 
Vi har under året haft 2 kurser, en nybörjarkurs samt en coachgrupp på 6 tillfällen. 
Vi arrangerade 3 tävlingar under året. Klass 3 i maj, klass 2 i juni. I början på september 
arrangerades Siljan Open  på Hedslunds IP tillsammans med Mora BK. En stor tävling på tre banor 
med över 2200 startande. Ett otroligt roligt men krävande arbete har pågått under hela året för 
att genomföra Siljansbygdens största agilitytävling. Över 30 sponsorer sponsrade tävlingen med 



 

 

både pengar och priser. Tävlingen blev en stor succé bland de tävlande och vi kör en repris även 
2025. Totalt arbetade ca 25 funktionärer varje dag och tack vare inköpta funktionärer och 
klubbmedlemmar rodde vi detta i hamn med bravur.  Väldigt roligt att få arrangera en så här pass 
stor tävling i Rättvik på en fantastisk plats som Hedslund med restaurang, närhet till camping på 
Jarl och konstgräsplaner med perfekt underlag för hundarna att springa på. 
 
Rallylydnadssektorn 
Ansvarig: Siv Back  
Vi har haft regelbunden träning på torsdagar under hela året. Med uppehåll kring jul, nyår och 
några veckor under sommaren. 
Träningen har varit uppdelad i två grupper, nybörjare och tävlingsgrupp. 
Tävlingsgruppen har coachats av ralllylydnadsdomare Ulrika Bengtsson vid ett flertal gånger under 
vår/ höst. 
Ledarträffar har vi haft ett flertal gånger under året där vi stött och blött verksamheten för att 
kunna utvecklas vidare. Vi har många duktiga ledare som ställer upp under hela året. De är guld 
värda för verksamheten. De har som uppmuntran fått en halv dags ledarutveckling av 
rallylydnadsdomare Maria Svensson. 
Vi har även haft träningstävlingar under vår/höst med domare och skrivare. 
Grundkurs i positioner, en under våren och två på hösten. Efter de kurserna har det varit 
nybörjarkurser. 
Tävlingar anordnades under våren och sommaren, en i varje klass med dubbla starter. Under 
hösten en helgtävling alla klasser med dubbla starter. 
KM i oktober. 
Nybörjare: 
1:a Ann Eriksson med Snobben, 2:a Kristina Breuss med Berocca, 3:a Ingrid Höglund med Tjifen. 
Fortsättning:     
1:a Erika Andersson med Bronco, 2:a Siv Back med Izo, 3:a Kristina Mattson med Vilde. 
Avancerad: 
1:a Marit Erikes med Rossi, 2:a Kristina Mattson med Love, 3:a Erika Andersson med Lego. 
Mästare: 
1:a Siv Back med Sicco, 2:a Erika Andersson med Micro, 3:a Ellen Gunnars med Loke. 
Rallygrupperna avslutade höstterminen vid Lucia med glögg, pepparkakor och lotteri vid 
elden.                                                                                                                                                                                            
 
Draghundssektorn 
Ansvarig: Vakant 
 
Aktivitetsgruppen 
Har under året bestått av Ingrid Höglund (sammankallande) och Elisabeth von Knorring. 
Har organiserat parkeringen vid Mörksuggejakten i juli samt marknadsparkering under vår och 
höst. 
Hundens vecka genomfördes v 37, ett evenemang i hela Sverige tillsammans med 
Studiefrämjandet. Digital föreläsning i klubbstugan. 5 st deltog. Gratis måndagsträning med 
Kerstin Daniels var välbesökt med många nya ekipage, sammanlagt deltog 35 st. På tisdagen hade 
Siljans H-U diverse aktiviteter och uppvisningar som var väldigt välbesökt. 30 st deltog. Samma 
kväll hade Marita Nalén prova på nosework, 12 st deltog. På onsdagen ordnade Kricko 
utställningsträning, tyvärr ingen deltagare. Torsdagens rallylydnad prova på deltog 5 st.  
Rosa bandet promenad den 17 november samlade 6 ekipage samt inbringade 950 kr till 
cancerfonden.  
Julavslutning med mat den 18 dec för instruktörer, kursmedhjälpare, sektorsansvariga och 
styrelsen. 
 



 

 

 
 
Medlemsutskick 
 
Se till att vi har aktuella uppgifter om din e-postadress, detta görs på ” Mina sidor” SBK. 
 
 
Tidsatta mål för klubben som uppnåtts 2024: 
 
 

- Börjat arbetet med MH banan. Figurantutbildning och banbesiktning planerad. 
- Tillsatt sektorsansvarig för RUS- mental 

 
 
Slutord 
Styrelsen vill härmed tacka för verksamhetsåret som gått.  
 
Stort tack till Studiefrämjandet för ett gott samarbete.  
 
Vi vill passa på att uttrycka vårt varmaste tack till alla som aktivt varit med och hjälpt till att driva 
vår klubb framåt, utan er stannar vårt arbete. 
 
 
 
Rättvik  250226 
 
 
 
 
 
_________________________ ___________________________ 
Marit Erikes (ordförande)                               Siv Back (ledamot)   
 
 
_________________________ ___________________________ 
Sören Svensson (kassör)            Maria Rydell (ledamot) 
                            
 
__________________________ ___________________________ 
Ingrid Höglund (sekreterare)                             Marie Hjort (ledamot) 
 
 
__________________________                      ____________________________ 
Elisabeth von Knorring (ledamot)                       Helen Dragsten (suppleant) 
 
 
_________________ 
Eva Pers ( suppleant) 
                                           
 
 
 



 

 

 
 
 
 
      
 


